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Venla Smolander
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Miia Jänisniemi



Ikaalisten nuorisovaltuusto
Esityslista 4/24

§1 Kokouksen avaaminen
Nuorisovaltuuston puheenjohtaja Meeri Niemenmaa avaa kokouksen ajassa 17.42.
Päätös: Hyväksytään.

§2 Kokouksen laillisuuden ja päätösvaltaisuuden toteaminen
Esitys: Kokous on laillinen ja päätösvaltainen, jos esityslista on julkaistu kolmea (3) päivää
aiemmin vähintään puolet äänivaltaisista osallistujista on paikalla. Todetaan kokous lailliseksi
ja päätösvaltaiseksi.
Päätös: Hyväksytään.

§3 Läsnäolijoiden toteaminen
Esitys: Todetaan läsnäolijat ja myönnetään puhe- ja läsnäolo-oikeus nuoriso-ohjaaja ja
nuorisovaltuuston ohjaaja Emmi Kilvelle.
Päätös: Hyväksytään.

§4 Kokouksen järjestäytyminen
Esitys: Valitaan kokouksen puheenjohtajaksi nuorisovaltuuston puheenjohtaja Meeri
Niemenmaa, sihteeriksi nuorisovaltuuston sihteeri Pihla Hakala ja pöytäkirjantarkastajiksi
Venla Smolander ja Miia Jänisniemi, jotka toimivat tarvittaessa myös ääntenlaskijoina.
Päätös: Hyväksytään.

§5 Asialistan hyväksyminen
Esitys: Hyväksytään asialista kokouksen työjärjestykseksi seuraavilla lisäyksillä:

- Sykerock 2024 -tapahtuma Sastamalassa
- Syksyn aktiivipäivät ja huipputapaaminen

Päätös: Hyväksytään.

§6 Nuvan syksy
Keskustellaan tämän nuorisovaltuuston viimeisen syksyn kulusta ja päätetään vaalien
ajankohta. Yläkoulun oppilaskunta haluaa tiedon vaalien ajankohdasta mielellään ennen
26.8. kokousta, jotta he tietävät valita omien hallitusvaaliensa ajankohdan. Täytyy myös
sopia, kuka käy mainostamassa nuvaa yläasteelle ja toiselle asteelle, sekä tekee mainoksia
someen/muualle jaettavaksi.
Esitys: Keskustelimme mahdollisesta reissusta Eduskuntaan syksyn aikana. Päätimme
jättää asian myöhempää harkintaa varten odottamaan. Käsittelimme uuden nuvan
kokoamisen ajankohtaa ja päätimme, että uusi nuorisovaltuusto tulisi olla perehdytettynä
ennen viikkoa 42. Sovimme uuden nuvan hakuajan 9.-22.9. väliseksi ajaksi, sekä päätimme
että yksi tai useampi nuvan edustaja vierailee yläasteella sekä toisella asteella kertomassa
nuvan toiminnasta. Jos vaalien järjestäminen on tarpeen, ne järjestetään viikolla 39, 25.9.
Mahdollinen lisähaku alkaa 23.9., jos ehdokkaita ei ole saatu tarpeeksi. Päätimme, että
tiedottajat tekevät mainokset someen sekä kouluille ja muut nuvan edustajat tekevät tarpeen
mukaan muita mainoksia itsenäisesti.
Päätös: Hyväksytään.

§7 Nuorisofoorumin järjestäminen
Whatsapp-keskusteluissa eräs nuorisovaltuuston jäsen nosti esiin kysymyksen, olisiko
Ikaalisten nuorisovaltuustolla halua/mahdollisuutta jossain vaiheessa järjestää Pirkanmaan
nuorisofoorumi -tapahtuma. Keskustellaan asiasta.
Esitys: Keskustelimme Ikaalisten nuorisovaltuuston mahdollisuudesta järjestää
nuorisofoorumi syksylle 2024 ja päädyimme siihen, ettei nuorisovaltuustollamme ole
resursseja järjestää tapahtumaa ainakaan tänä syksynä.
Päätös: Hyväksytään.



§8 Elokuvanäytösten purku/läpikäynti
Järjestimme erilaisilla hankerahoilla elokuvanäytökset ala- ja yläasteelle. Käydään läpi, oliko
projekti kannattava ja millaista palautetta se sai.
Esitys: Keskustelimme elokuvien järjestämiseen saadun Nuoriso-leader-hankerahan
ylijäämän käytöstä. Pohdimme, palautammeko rahan vai kehitämmekö sille jotain muuta
käyttöä. Päädyimme käyttämään ylimääräisen rahan Nuorisotila Vienolan pelien uusimiseen.
Sovimme, että Emmi ilmoittaa myöhemmin tarvittavista peleistä ja kyselee nuorten
mielipidettä asiasta. Totesimme, että elokuvanäytökset olivat onnistuneet.
Päätös: Hyväksytään.

§9 Muut asiat
Kuulumisia muista kokouksista

- Kuulimme nuorisovaltuuston edustajien kuulumisia kokouksista. Suurin osa
lautakunnista on ollut kesälomalla kesän ajan.

Kasino Friday festival
- Kuulimme Emmiltä Kasino Fun festivaalista ja siitä millaisiin tehtäviin nuvalaisia

mahdollisesti tarvittaisiin. Jätämme osallistumisen jokaisen omaan harkintaan.
Syksyn aktiivipäivät ABC&HC

- Keskustelimme nuorisovaltuuston edustajien halukkuudesta osallistua syksyn
aktiivipäiville Mikkeliin 4.- 6.10. Nuoriso-ohjaaja ja nuvan ohjaaja Emmi aikoo lähteä
mukaan aktiivipäiville. Muut nuvalaiset jäivät vielä pohtimaan omaa osallistumistaan.

Sastamalan Sykerock
- Päätimme lähettää kyselyn lähikuntien nuville mahdollisesta osallistumisesta.

Jätämme kuitenkin päätöksen uudelle nuorisovaltuustolle käsiteltäväksi, koska asia
koskettaa heitä eniten.

Huipputapaaminen 2024
- Käsittelemme asiaa myöhemmin, mutta halukkaat voivat jo alkaa miettiä

tapahtumaan osallistumista ja muita mahdollisia järjestelyitä.
Päätös: Merkitään tiedoksi.

§10 Seuraava kokous
Esitys: Valitaan seuraavan kokouksen ajankohta myöhemmin Whatsapp-ryhmässä.
Päätös: Hyväksytään

§11 Kokouksen päättäminen
Kokouksen puheenjohtaja päättää kokouksen ajassa 19.11.
Päätös: Hyväksytään.


